
 Regiobijeenkomst 16 april 2024   

Op 16 april vond op het Leidsche Rijn College in Utrecht de regiobijeenkomst plaats. 
Er hadden 20 personen ingetekend om online mee te doen en 12 personen hadden ingetekend om 
live aanwezig te zijn. Helaas waren niet alle mensen die live zouden komen aanwezig. Het is juist ook 
preDg om elkaar te ontmoeten en de discussie aan te gaan. Vanuit interacFe kan acFe ontstaan. 

We werden gastvrij ontvangen door de school. ICT werkte goed mee en de camera stond snel klaar. 
Af en toe was het even spannend met het geluid maar we denken dat het technisch best goed ging. 
Vorige keer vonden de online deelnemers het jammer dat ze niet de spreker konden zien. Dat was nu 
beter denken we. Een kort verslag. 

Eerst hebben we nog de recente cyberaanval op Iddink b.v. besproken. Daarna zijn we snel 
doorgegaan naar Magister MX. Harald van Voorst legt uit hoe ver we zijn met MX. 
Het ‘nieuwe’ systeem is veel meer geënt op de gebruiker. Als jij inlogt zie je wat jij nodig hebt. Dat 
geeS je overzicht. Je hebt Fjdwinst door zo min mogelijk dubbel administraFe. Van uit de leerlingen 
geien zorgen dat de leerling controle heeS en dat het veilig is. Op die manier willen we het onderwijs 
ontzorgen en kan de school zich richten op de leerling. 

Erik van Bergen van Iddink laat daarna zien wat de ontwikkelingen worden aangaande het OSO-
dossier, het aanmelden en de kluisjes. Het zijn nu nog voorbeeldschermen maar uiteindelijk komt het 
er zo wel uit te zien. 
Voor André Miedema is Verantwoording &Verzuim gesneden koek en hij verteld er over. Het is nu nog 
even hybride (Web én RDP). Meldingen voortaan op basis van Fjd. Magister maakt er zelf wel lesuren 
van. Het is in zijn geheel opnieuw ontwikkeld, geen kopie van het oude in een nieuw jasje. 
Het verlof aanvragen door de leerling is een wens die ook Magister er graag in zou hebben. 

De autorisaFe worden helemaal vernieuwd en kunnen op basis van locaFe ingesteld worden. Zoveel 
mogelijk zal alles op locaFeniveau ingesteld kunnen worden. 

Jelle Huitema heeS verteld hoe zij omgaan met mobieltjes in de klas. Een korte discussie hierover. 

Rondvraag: 
- Hoe zit het straks met DUO en de accountant? 

Dat zit straks allebei in de module van het inschrijven. 
- Reportbuilder, hoe zit het daarmee? 

Uiteindelijk wordt dat vervangen. We bewaren wel de oude schoenen totdat we echte 
nieuwe schoenen hebben. 

- KeuzewerkFjd? 
Magister werkt daarmee samen met Zermelo e.d. om in het roosterprograma de configuraFe 
te doen en de keuze in Magister, werkten met de roostersynchronisaFe 

Een geslaagde middag met een nootje, kaasje en drankje naderhand. 

Dank je wel aan Magister presentatoren, Jelle Huitema, alle deelnemers en het Leidsche Rijn College. 

Leon


